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Lecture Two 

Business Letter   

:سسبلَ شكش ّجشجيع الى احذ الضببئي اّ العولاء الحجبسييي لقيبهَ بذفعبجَ دّى ابطبء..  

Thanks for being a good customer                                                                  

yes ,we like to deal with people like you-people who handle their 

payments satisfactorily .You credit standing is highly respected.-Thus 

,we feel sure you will want to take advantage of the many bargains we 

have for you. Just come, pick out what you want, and say "charge it" 

your account is always open here 

………………………………………………. 

 

 شكشا لكًْك صبًْب جيذا.

اى  -هب عليِن على احسي ّجَ اشخبص يذفعْى-اجل, اًٌب ًحب اى ًحعبهل هع الاشخبص هثلك

الوبلي  اًلوحبسبيً يحوحع ببكبش اححشام. هشكضكن  

ّرلك,فبًٌب على يقيي هي اًكن سحشغبْى في الاسحفبدٍ هي الصفبت العذيذٍ الوعذٍ لأجلكن.هب عليكن 

ً قيذّا الوبل "هحلاجٌب , ّجخحبسّا هب جشبؤّى, ثن اى جقْلْ,الا اى جحفضلْ الى  " غ على حسببٌب

. فحسببكن هفحْح هعٌب دائوب  
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Lecture Three 

Business Letter   

 سسبلة جشكك بصحَ احذ الحسبببت

I have just received your account for the new goods, and I am surmised 

to find that the sum is unexpectedly large . I have compared this with 

the previous accounts , and I may suggest that a mistake  might have 

been made . I will appreciate it if you would investigate the matter  

……………………………………………….. 

 

-الحشجوة للغة العشبية :  

 ً بصْسٍ غيش  لقذ اسحلوث ألاى حسببكن الوحعلق ببلبضبئع الجذيذٍ, ّفْجئث لكْى الوبلغ ضخوب

 هحْقعَ.

ّبعذ اى قبسًث ُزا الوبلغ ببلحسبببت السببقَ, فأى في اهكبًي اى ألفث ًظشكن الى اى خطأ هب يوكي 

.اى يكْى قذ اسجكب, ّلسْف اكْى شبكشاً لكن أرا جحققحن هي ألوسبلة   

 

 


